
Protokół Nr XXXI/21 

 

z XXXI Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 27 października 2021 r.  

 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:20 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXI 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Jacka 

Szydło – członka Zarządu Powiatu Olsztyńskiego, Antoniego Nikla – Przewodniczącego  

Rady Powiatowej W-MIR.   Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady 

w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 11 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do 

protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach.  

 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem    - 11 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Magdalena 

Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Janusz Jędrzejewski) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2021 r. 



6. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

7. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym 

jest gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

8. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Wadąg. 

9. Uchwała w sprawie wzajemnej współpracy pomiędzy Gminą Dywity a Gminą 

Zarszyn położoną w województwie podkarpackim, powiecie sanockim. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach.  

11. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXX  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 11 radnych. 

Za przyjęciem  - 11 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Magdalena 

Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Janusz Jędrzejewski) 

 

Protokół Nr XXX/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 30-09-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie 30.06.2021 r. do 29.09.2021 r. - załącznik nr 4 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Jacek Szydło - Pan Wójt przedstawiając informację zwrócił się o wsparcie, jeżeli chodzi o 



wydawanie decyzji o pozwoleniu na budowę. Ja bym bardzo prosił, jeżeli są bardzo ważne 

czyli terminowe sprawy żeby takie wnioski przekazywać mi w wiadomości bo one nie trafiają 

na Zarząd. One bezpośrednio trafiają do wydziału.  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Bardzo dziękuję za tą deklarację.  

-p. Danuta Kryszałowicz - Około roku temu pojawiła się na stronie internetowej Gminy 

informacja, że firma Nexera  która była tam beneficjentem tego programu Polska Cyfrowa 

będzie realizowała światłowód w różnych miejscowościach na terenie Gminy Dywity. I wtedy 

to wzbudziło wiele emocji, było dużo pytań i mieszkańcy znów do tego tematu wracają, ze 

względu na to, że są kłopoty z dostępem takim do szybkiego Internetu w wielu 

miejscowościach, między innymi w moim okręgu również. I mam pytanie czy coś w tej 

sprawie od tamtego czasu, w gminie są jakieś informacje, jak ta firma ma zamiar działać? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Rzeczywiście firma realizuje taki duży projekt 

na terenie naszej Gminy. W pierwszym etapie celem projektu było dostarczenie internetu do 

wszystkich placówek oświatowych, szkół, przede wszystkim szkół. Jakby od tego pierwszego 

etapu miała rozpocząć się dalsze uzbrajanie niejako w sieć internetową poszczególnych 

miejscowości, zabudowań. Ten pierwszy etap został zrealizowany. My wyraziliśmy jako 

gmina wszędzie tam gdzie mogliśmy czy musieliśmy zgody na wejście w teren, na teren 

szkoły, służebności i tak dalej, to formalnie zostało zrobione natomiast tak, jesteśmy w 

bezpośrednim kontakcie z takim przedstawiciel regionalnym tej firmy. Nazwisko, kontakt jest 

dostępne w naszym referacie nowoczesnych technologii informatycznych, także tutaj na 

pewno my przygotujemy taką informację, możemy ją przekazać. Z tego co wiem to wstępna 

taka tabela wszystkich adresów, które miałyby być objęte drugą częścią tego projektu przez 

nas na początku zaopiniowana, ustalona była w takim zakresie, powiedzmy, pozytywnym 

natomiast według naszych informacji już po weryfikacji tej tabeli przez firmę okazało się, że 

wiele tam adresów niejako wypadło z możliwości, zakresu realizacyjnego. Zweryfikujemy to. 

-p. Waldemar Szydlik - Proszę Państwa, jeśli chodzi o internet, w miesiącach wakacyjnych 

byli przedstawiciele firmy Nexera oraz projektanci w miejscowości i już rozpoczęli jakby 

prace przygotowawcze, zgody na przejście przez działki także już w tej kwestii coś się dzieje 

na terenie naszej gminy, także myślę, że to będzie postępowało na inne miejscowości. 

-p. Janusz Jędrzejewski - u mnie na osiedlu już takie prace, chciałem poinformować, że są 

prowadzone ponieważ prywatna firma, nie wiem, nie pamiętam teraz tylko nazwy, już 

wydzierżawiła od Orange podziemną sieć, już stawiają, ciągną głowice i już mieszkańcy się 

mogą zapisywać do ewentualnych przyłączy. Także to co tutaj mówił Pan Wójt, tylko nie 

wiem czy to jest ta firma czy to jest jeszcze coś innego. 

-p. Renata Kaszubska - a, co prawda swój głos powinnam zabrać w sprawach różnych ale ze 

względów niezależnych ode mnie muszę wcześniej opuścić dzisiaj sesję więc pozwólcie 

Państwo, że w imieniu mieszkańców ulicy Domagały chciałbym serdecznie podziękować za 

tą inwestycję, którą się wreszcie udało zrealizować. Jak wiecie Państwo największy problem 

dotyczył odprowadzenia wód opadowych. Jednak po przeprowadzeniu tutaj przez urząd 

negocjacji z właścicielem można było te wody skierować do stawu, w związku z tym 

mieszkańcy przesłali bardzo wiele sms-ów z podziękowaniami, prosząc żeby takie 

podziękowania na ręce Pana Wójta na sesji złożyć, podziękowania wszystkim pracownikom 

za zaangażowanie. Dziękuję bardzo. 



 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – chciałabym zgłosić autopoprawkę do tych dwóch 

dokumentów. Tą autopoprawkę Państwo otrzymaliście na ostatniej komisji. Ja też omawiałam 

z czego ona wynika i czego dotyczy. Jest to niewielka zmiana ale bardzo istotna z uwagi na 

plany związane z działalnością a dokładnie z rewitalizacją naszych kapliczek. 

Wprowadziliśmy w tej autopoprawce dwa zadania dotyczące rewitalizacji właśnie kapliczek, 

prac konserwatorskich i te zmiany spowodowały zmianę zarówno w budżecie jak i 

wieloletniej prognozie finansowej ponieważ te dwa przedsięwzięcia przewidziane są do 

realizacji w roku 2021 i 22. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Kto z Państwa jest za 

wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w 

wieloletniej prognozie finansowej Gminy Dywity na lata 2021-2028? 

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – I jeszcze bardzo proszę, kto z 

Państwa jest za wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2021 rok? 

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 



- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028 

wraz z autopoprawką, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXI/290/21 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2021r. wraz z autopoprawką, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  



Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXI/291/21 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXI/292/21 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 7.  Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym jest 

gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  w ramach wyjaśnienia bo pojawiły się 

wątpliwości na komisji, nawet takie, że zastanawialiśmy się czy w przypadku tej uchwały 



nie ściągać z porządku obrad ale w międzyczasie te wątpliwości zostały rozwiane, zgodnie 

tutaj z sugestiami Państwa radnych także jest pozytywna opinia także zarządzającego 

ruchem autobusów, szczególnie miejskich, że w tym miejscu może taki przystanek mieć 

miejsce. Tutaj wiem, że też zaangażowała się w tą sprawę i Pani radna z Różnowa i Pan 

Julian i Pan Mariusz także to w tym czasie zostało właśnie wyjaśnione, stąd chciałem 

uspokoić, że jest to sprawa wyjaśniona i dlatego została ta uchwała dalej w porządku. 

-p. Magdalena Kilkowska - jeśli mogłabym zabrać głos zanim przejdziemy do tej uchwały, 

oczywiście, że ta sprawa została wyjaśniona, jak powiedział Pan Wójt. Byłam w terenie 

razem z Panem Mariuszem, pracownikiem referatu gospodarki komunalnej, zostały też 

przedstawione, mi oraz innym radnym na dodatkowym spotkaniu mapy, dostałam również 

zapewnienie z referatu, że ta platforma, która w tej chwili zaprojektowana jest w miejscu 

nieutwardzonym, zostanie utwardzone zejście tak żeby mieszkańcy nie musieli wchodzić w 

trawę.  Dodatkowo dostałam też informację, że sprawa dwóch innych przystanków na 

drodze Dywity - Różnowo, również wreszcie po dwóch latach walki zostanie pozytywnie 

rozpatrzona, także ja ze swojej strony dziękuję bardzo i mam nadzieję, że mieszkańców 

bardzo to ucieszy. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniająca uchwała w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (Bielicki Tadeusz) 

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, Bogumiła Brewka) 

Zmieniająca uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Dywity, których właścicielem lub zarządzającym jest 

gmina Dywity oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXI/293/21 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 



Ad. 8. Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Wadąg. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Wadąg, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Wadąg, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXI/294/21 – stanowi zał. nr 9 do 

protokołu.  

Ad. 9. Uchwała w sprawie wzajemnej współpracy pomiędzy Gminą Dywity a Gminą 

Zarszyn położoną w województwie podkarpackim, powiecie sanockim. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Znaczna grupa radnych także była na komisji, 

ja bardzo szczegółowo, z fotografiami z tego wyjazdu przedstawiłem. Chciałem żeby ta 

uchwała, w miarę możliwie szybko została podjęta od tej wizyty i tych gwarancji intencji, 

którą z Panią Wójt podpisaliśmy w zeszłym tygodniu bo chciałbym aby już w okresie 

najbliższych ferii zimowych nasza młodzież, nasi uczniowie już skorzystali właśnie z tej 

współpracy i to żebyśmy mogli taką wycieczkę taki okres feryjny zorganizować, właśnie 

Beskid Niski u podnóża Bieszczad, mam nadzieję, że byłoby to z korzyścią dużą dla naszych 



uczniów. Także dlatego chciałem żeby to tak w miarę sprawnie i na tym porządku obrad, 

właśnie na dzisiejszej sesji jest ta uchwała. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. S.Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wzajemnej współpracy pomiędzy 

Gminą Dywity a Gminą Zarszyn położoną w województwie podkarpackim, powiecie 

sanockim, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magalena Kilkowska, Janusz Jędrzejewski, 

Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie wzajemnej współpracy pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Zarszyn 

położoną w województwie podkarpackim, powiecie sanockim, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXI/295/21 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach.  

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, odczytane zostało uzasadnienie do uchwały? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach, 

poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 12 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  



Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magalena Kilkowska, 

Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Przedsiębiorstwa Usług 

Komunalnych Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Dywitach, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXI/296/21 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. 11. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Sabina Robak - Komisja Społeczna, chciałam w imieniu Komisji Społecznej a także 

referatu sportu, bezpieczeństwa zaprosić Państwa do udziału w naszej już od wielu lat 

gminnej uroczystości, Święto Odzyskania Niepodległości w dniu 11 listopada o godzinie 

11:11. Jeszcze, z tego co mi wiadomo na bieg i na marsz są wolne miejsca, wystarczy wejść 

na superczas.pl i się zarejestrować. 

- p. Bogumiła Brewka – Ja tak nawiązując do tych inwestycji, różnych dróg jakie robimy, 

korzystając z tego, że jest tu z nami Pan Jacek Szydło i oczywiście również Pan Antoni, ja 

chciałam powiedzieć, że no niestety mamy jeszcze takie drogi, są to drogi, co prawda, 

powiatowe gdzie mieszkają nasi mieszkańcy, gdzie niestety nie można do nich dotrzeć. No i 

ja już wielokrotnie to zgłaszałam, wielokrotnie pisałam. W tym roku też złożyłam wniosek do 

Starostwa, Panie Jacku bym bardzo prosiła, musimy naprawdę podjąć jakąś decyzję odnośnie 

tej drogi powiatowej Bukwałd - Garzewko 

Dwa tygodnie temu, mój mąż kolejny raz wyciągał karetkę pogotowia niestety z tej drogi, no 

dlatego korzystając z okazji, że jesteście Panowie obydwaj to chciałam po prostu poprosić o 

pomoc. 

-p. Antoni Nikiel -  Chciałem poinformować, że Pan starosta zobowiązał się, że ta droga 

będzie, do końca września miała być już w miarę przejezdna. 

-p. Bogumiłą Brewka - Panie Wójcie a teraz mam pytanie do Pana i też proszę o 

zobowiązanie odnośnie naprawy tego muru oporowego w Brąswałdzie. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - Ja pamiętam, Pani mówiła na ostatniej sesji czy 

przedostatniej. Mamy rozeznanie ofertowe i potencjalnego wykonawcę. Ta naprawa nie jest 

też tania bo z tego co kojarzę to jest około 50000 zł, no niedawno też 40000 przekazywaliśmy 

na Bukwałd na parafię więc to takie też spore środki natomiast my jesteśmy w stanie te 

pieniądze przekazać na ten cel z tym, że jeszcze mamy jakby jedną w tle inwestycję, która w 

ramach projektów drogowych, która zobaczymy jak nam się ułoży po prostu cenowo ale 

prawdopodobnie na tyle korzystnie, że będziemy mieli wolne środki. Jeżeli to będzie to tak 

jak powiedziałem będziemy zlecać bo już mamy praktycznie oferty rozeznane i wykonawca 

potencjalny jest wyłoniony. To może nastąpić za niedługo. 



p. Urszula Derlacz - Panie Wójcie, ja zwracam się z prośbą o jakąś interwencję czy pomoc. 

Mam mnóstwo telefonów i głosów od mieszkańców, co prawda też współpracowałam za 

strażą miejską, wielu mieszkańców niestety na terenie Dywit no pali różnymi rzeczami w 

piecach i ulica Łąkowa, ulica Malinowa, wiem, że też Jana Pawła I, jest mnóstwo grup 

sportowych, które biegają na stadionie, biegają wokół jeziora. Ja rozmawiałam osobiście ze 

strażnikami, prosiłam o interwencję bo no jak się spaceruje czy jak się biegnie to się widzi 

nawet, które to są posesje. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - Dziękuję Pani sołtys za tą uwagę. Oczywiście 

to nie jest kompetencja sołtysa żeby chodził upominać i sprawdzać kto czym pali także tutaj 

żeby mieszkańcy żeby też mieli jasność, jeżeli chodzi o kompetencje gminy to też nie do 

końca bym powiedział, nie jest to sprawa prosta natomiast rzeczywiście strażnicy gminni 

mogą pewne czynności kontrolne wykonać natomiast też muszą, że tak powiem wtedy żeby 

nawet zwrócić uwagę i ewentualnie ukarać czy skończyłoby się to na upomnieniu to 

rzeczywiście musi być to rzeczywiście musi to być tak zwane palenie na gorącym uczynku 

czyli jeżeli strażnik jest w stanie stwierdzić rzeczywiście, że to coś co jest w piecu nie 

powinno w tym piecu być natomiast jeżeli chodzi o jakby no sprawy dotyczące tego co jest w 

dymie, znaczy nie widzimy co się pali ale jakiego zakresu jest dym to tu musimy korzystać 

właśnie już z ekspertów technicznych, którzy też mają sprzęt jakby sugerowany do tego typu 

pomiarów. Ja postaram się ze strażą gminną wymyślić jakiś schemat działania, który by był 

bardziej skuteczny. 

- p. Magdalena Kilkowska - Ja mam pytanie o ty czy już się odbyła albo kiedy jest planowany 

termin komisji dotyczącej analizy wniosków budżetowych, które składają mieszkańcy, 

składają radni. 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity - Te wnioski, które Państwo złożyliście, złożyli 

też mieszkańcy i kierownicy referatów, obecnie są analizowane przez naszą wewnętrzną 

komisję kierowników, tak bym powiedział. Wczoraj było takie posiedzenie, jutro jeszcze 

pewnie też będzie i będzie jakiś efekt taki mały tych pracy wtedy postaramy się też Państwa 

zaznajomić z wynikami tego naszego wewnętrznego posiedzenia. 

- p. Magdalena Kilkowska - wniosek do Pani Przewodniczącej żeby, tak jak to się odbyło w 

zeszłym roku żeby było to spotkanie właśnie, na którym wszystkie te wnioski, które trafiły 

zostały też nam przedstawione i omówione, które, z jakich powodów zostały uwzględnione, 

które z jakich powodów zostały uwzględnione w budżecie przyszłorocznym, a które zostały 

odłożone lub wręcz zweryfikowane z różnych powodów negatywnie. 

-p. Bogumiła Brewka – uczestnicząc w Brąswałdzie na tym spotkaniu odnośnie projektu 

kanalizacji zostało mi zadane pytanie dlaczego został zmniejszony i czy będzie później 

dokupywany ekogroszek teraz tylko 5 ton zostało im przyznane. 



 

-p. Daniel Zadworny – Wójt Gminy Dywity -  Ze względu na to, że jest drogi. Powiem tak, 

wstępne zamówienie było rzeczywiście bardzo szerokie i było w zasadzie dwa razy większe 

niż to co teraz zostało dostarczone natomiast zaczęliśmy zastanawiać się czy rzeczywiście 

taka duża ilość tego ekogroszku jest potrzebna i tutaj doszliśmy jakby do takiego przekonania, 

że trzeba jednak trochę to zmniejszyć. Oczywiście ciepło jest istotne, ale musimy też jakby 

racjonalnie gospodarować tym co mamy, naszymi kosztami i pieniędzmi na wydatki bieżące. 

I punktem wyjścia był dla nas funkcjonujący Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Tuławkach. Jeżeli Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Tuławkach, budynek 

dwukondygnacyjny z piwnicą funkcjonuje cały rok, obsługuje ludzi, są tam urzędnicy i 

praktycznie piec cały czas odpalony i jesteśmy w stanie to ciepło utrzymać obiektów 

wysokością pięciu, sześciu ton, pięciu no to świetlica plus strażnica w Brąswałdzie z ilością 

12 ton, to dla nas trochę za duża ilość. 

 

 

Przewodnicząca zamknęła XXXI/21 sesję Rady Gminy Dywity. 
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